

Styremøte Drevja IL 17.09.15

1. Status i gruppene

Status for barneidretten er at Leder Elin Granmo ønsker å gå av, da hun ikke er motivert og tiden ikke stekker til. Det er ikke kommet i gang med rekruttering av instruktører, og gruppen er i "dvale".

Tilbud om basseng for barn en gang i mnd, ble diskutert for å holde litt liv i barneidretten. Bassengtilbud første onsdag i hver mnd, ble vedtatt av styret. Info ang tilbudet blir delt ut på skolen. Gunn Torill og Sissel stiller opp som badevakter. (kan også spørre Elin M. Granmo da hun også har godkjent livredningskurs.) Foreldre må være med barn opp til 10 år. Ved spørsmål ang vanlig barneidrett, henvis til mangel på instruktører.

Status for Ski er at Bjørn Inge skal på skolen for å rekruttere barn fra 1 trinn og oppover med å promotere ski til barna med info og bilder.

Det ble bestemt at barneidretten i år går ut, pga at idrettslaget har mindre medlemmer enn noen gang. Vi har tilbud om skileik og fotball som blir en erstatning for barneidrett, samt bassengtilbudet. Ski tilbudet for de minste kaller vi skileik, da det er både inne og ute aktivitet.

Ski: Skileik for barn, Tirsdag 29 sept er første barmarkstrening og når snøen kommer blir det trening ute og tilbud om trening på torsdager. Har meldt opp til kretsrenn i mars.

Torbjørn Jackobsen og Tommy Gjerstad er ikke med lenger, så er lite folk, men vi rekrutterer og bygger oss opp igjen. Leder ønsker å etablere ski glede blant barna og på den måten få rekruttert barn inn i skisporten. Er planlagt å arrangere et skikurs, det vil bli på en lørdag før jul 2015. Hvor det vil bli aktivitet og ski glede.

Ønsker å få asfaltert 2 km løypa som sykkelløype, for å kunne bruke midler fra sykkel byen Mosjøen. Men ideen får ligge å modne, for det er ikke kommet noe videre arbeid der.

Lysløypen er grøftingsarbeid startet rundt hele løypen. Kostnad ca 32000, fått tilskudd på 40000. Blir også opprusting/vedlikehold av lysmaster.

Kenneth Solli har egentlig meldt seg ut, men er med som støttespiller og kan bidra som hjelpe trener.

Bysprinten var Drevja IL ski med på å arrangere ble et overskudd på 23600 i fortjeneste på dugnadsarbeidet skigruppa bidro med.

Vintercupen i drevja har mistet sin redaktør for avisen til vintercupen, derfor vil det nå bli fordelt oppgaver ang produksjon av denne.

Status for fotball: Fotballsesongen går mot slutten. Hvordan kan vi rekruttere nye foreldretrenere og fotballspillere. Mona har tenkt å gå av som leder i fotballgruppa, men vil legge tilrette for den som skal overta ved å rekruttere inn folk i barnefotballen. Lagen for neste sesong(2016) vil være barn født 2003-2009. Hias-cupen er ikke oppsummert, men det blir snarlig.

Grunnen til at det ikke er lag som er eldre enn 2003 i drevja, er at Halsøy il, olderskog og Mosjøen il har gjennom et år arbeidet mot en samarbeidsavtale for at flest mulig barn skal få et best mulig tilbud innen fotball. Mosjøen har søkt for å få dette samarbeidet til å fungere og får søknad innvilget

Fotballgruppa er avhengig av at det er trenere og at barn/ungdom ønsker å spille slik at vi har lag som er store nok til å meldes på i serien. Både når det gjelder jente og guttefotball.

Når lagene blir eldre er det vanskelig å få trenere som føler seg kompetente til å trene lagene.

Halsøy har samme problemet, de skal ha ,møte i neste uke ang guttefotballen. Fotballgruppa har mange "løse tråder", de må samles og så vider oppdatering på neste møte.

Status i Trimgruppen: Åtte trimposter, bøker samles nå inn. Audveig kom med forslag om å lage en poeng ordning for trimposten og med belønning for en viss oppnådd poengsum. Dette sa styret seg enig i, og Audveig ordner saken. Grønnlia er merket og ordnet med parkering og merket løype.

2. Treningstider vintersesongen

Tirsdag: 18.00-19.30 Skigruppa

Torsdag: 18.00-19.30 Skigruppa

Basseng 18.00-20.00 (barneidrett) 1-4 kl 18.00-19.00 og 5-7 kl 19.00-20.00

Mandag: 18.00-20.00 Fotballgruppa

Onsdag: 18.00-20.00 Fotballgruppa

Søndag: 20.00-21.00 Voksentrim

3. Deltakelse på idrettstinget

Sissel og Bjørn Inge reiser til Bodø og deltar på Idrettstinget.

4. Jentefotball i vefsn v/Mona

Se status fotballgruppa.

5. Sjømohuset v/Bjørn Inge (ski)

Tidlig i vår kom det innspill fra Mosjøen IL ski til Vefsn kommune, angående at de har brukt mange dugnadstimer på Sjømohuset. De ønsker å overta Sjømohuset uten kostnad. De andre klubbene ønsker ikke at det eneste huset med sikkert anlegg for snøtrening skal bli eid av en klubb. Drevja IL er ikke totalt imot, da MIL ønsker å pusse opp og evt. bygge ut og dermed komme med et bedre tilbud enn det som er faktum i dag.

MIL ski lovte at klubbene skal få låne huset kostnadsfritt ved terminfestet skirenn. (kretsrenn) som ikke kan avholdes på eget anlegg.

MIL ønsker å ha fortrinn ved treningstider, men ved manko på snø vil det bli nødvendig at kommunen som eier av anlegget gå inn og fordele treningstider. Drevja IL vi gi tilbake melding til forespørsel fra MIL.

6. VKS workshop

Dette kurset inneholder mange gode ideer angående grasrotandelen.

7. Kurs i praktisk styrearbeid

Idrettsrådet har vurdert å kjøre et kurs i praktisk styrearbeid. Da kan vi evt. være med på det, isteden for å ha et eget kurs. Anette Nybø kontaktes.

8. Medlemskontingent (minidrett, sportsAdmin)

Vi trenger kurs/opplæring for å bruke sportsadmin på en god måte. Finnes filmer på youtube for å "lære" ang bruken av sportsadmin. Heidi har vært inne og kommer ikke videre når hun skal legge inn kontonr og sende ut faktura. Leder må inn og ordne med de riktige rettighetene. Alt dette arbeidet tar fryktelig lang tid. Er ønskelig at idrettsrådet kan arr/ få noen til å arr. kurs i sportsadmin.

Mang portaler å holde styr på, må finnes noen med kompetanse på de ulike portalene. (minidrett, sportsadmin, idrettsregistrering, idrettenonline)

9. Evt.

1. Mona Ønsker å delta på leder 1 fotballkurset, ønske om at Karoline også kan delta.
2. Økonomikurs for ungdommer, ta kontakt med hsb Åse Winter for å avklare når det skal avholdes.

3. BUA: de som var engasjert i å sette opp bua, har forlatt drevja IL. Har vi mulighet til å lage til et hus som vi får ny kiosk og toaletter i uten å tenke så stort som de planer som ble startet på. Kan vi finne noen som vil ta ansvaret og videreføre arbeidet. Kåre Bergsnev er i prosjekt gruppa og har nevnt at det er tillatelse fra kommune for å bygge. På han virker det som at det er arbeid på gang, med ikke kommet i gang med bygging. Kan vi søke sponsor midler og da gi kred. til de som sponser ved reklame på bua vår. Tommy Gjerstad er ennå medlem og vi kan høre med han om hvordan saken står. 1.500 000 er satt som pris på bua/klubbhus som nå er blitt planlagt og godkjent. Vi føler opp denne saken på neste møte - hva vi kan få til for å få det bedre enn dagens situasjon.

Dato for neste styremøte blir: 23 november 2015. kl: 18.00

- Innbyttebenker - hvordan står den saken.
- Inviter valgkomiteen.
- Rydde- dugnad for å få orden på alle saker som skal i låste skap.